
Motie AGENDAPUNT: Concept-RES

Onderwerp: Energiebesparing

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen o p .............................. (datum)

Constaterende dat:

• Voor het realiseren van de doelstellingen van de RES een grote omslag moet worden gemaakt in onze
energievoorziening;

o dat momenteel nog niet duidelijk is op welke wijze we in onze energiebehoefte met duurzame energie 
gaan voorzien;

• in de RES nog geen plannen zijn opgenomen om de energievraag van het transport te verduurzamen
hoewel de energievraag van het transport bijna twee maal zo groot is als de huidige vraag naar 
elektriciteit.

Overwegende dat:

• Als we tot doel hebben om in 2050 geen broeikasgassen meer uit te stoten, dat ook het transport moet
verduurzamen;

• hoe meer energie wij verbruiken hoe moelijker het wordt om op duurzame wijze in onze energiebehoefte
te gaan voorzien.

Verzoekt het college:

• Zich in de stuurgroep in te blijven zetten voor een veel sterkere nadruk op energiebesparing en niet
alleen binnen de warmtestrategie;

• de verduurzaming van het energieverbruik van de transportsector aan de RES te koppelen, 

en gaat over tot de orde van de dag.
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